














 

(¨)

▪ Τα διαλυτικά μπαίνουν στο ϊ και 

στο ϋ για να διαβαστούν χωριστά. 

✓ θ κός 

✓ πρ όντα  

✓ π δάκια  

✓ πνία 

▪ Τα διαλυτικά  δεν μπαίνουν όταν 

τονίζεται το προηγούμενο 
φωνήεν. 

 

✓ κέικ 
✓ ρολόι 
✓ νεράιδα 
✓ νάιλον 

Στα κεφαλαία όμως: 

✓ ΚΕΪΚ 
✓ ΡΟΛΟΪ 
✓ ΝΕΡΑΪΔΑ 
✓ ΝΑΪΛΟΝ 

 

 

(’)

Η απόστροφος μπαίνει  

▪ στο τέλος μιας λέξης  

✓θ   ανέβω ---> θ ανέβω 

✓ μ   αγάπη ---> μ αγάπη 

✓ απ   τον ---> απ τον 

▪ στην αρχή μιας λέξης 

✓θα  ρθω ---> θα  ρθω 

✓μου  πε ---> μου  πε 

✓να  ξερα ---> να  ξερα 

 









 Ορθογραφία 

Στον ενικό αριθμό 

▪ της γράφεται 

με  ήτα 

✓ της κότας 

✓ της μάσκας  
Στον πληθυντικό αριθμό 

▪  τις γράφεται 

με γιώτα 

✓ τις κότες 

✓ τις μάσκες  





 

 είναι οι λέξεις που 

δείχνουν ότι κάποιος:  

▪ κάτι κάνει 

✓Η Άννα γράφει. 
✓Ο Άκης διαβάζει. 

▪ κάτι παθαίνει  

✓Ο λαγός παγιδεύτηκε. 

✓Πληγώθηκα στο πόδι. 
▪ είναι σε μια κατάσταση 
✓Το μωρό κοιμάται. 
✓Η μαμά χτενίζεται. 












